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Under två dagar i januari,  
i samband med ett styrel-
semöte i Sundsvall så var 
styrelsen och uppsökare 
samt RSO ute på  
företagsbesök.

Vi besökte 16 företag i 
Sundsvallsområdet för att 
informera om facket och att 
värva och träffa   
medlemmar.
Våra nya RSO fick utbildning 

av ombudsmännen dag ett. 
Dag två gjordes RSO besök. 
Dagarna avslutades med 
reflektioner och samman-
ställning av besöken. Vi var 
väldigt nöjd med resultaten 

av de här två dagarna.  
Vi kommer att köra detta  
koncept även till hösten. 

Uppsökeri & RSO besök
Avdelningen var ute i två dagar med

Klubben på Skidsta 
hus i Ullånger höll sitt 
årsmöte den 15 februari.
Mötet var välbesökt och 
det leddes av ordförande 
Simon Wiberg.
Årsberättelsen gicks 

igenom och godkändes.
Ekonomiska berättelsen 
godkändes även den.
Alla val genomfördes 
samt nomineringar till 
avdelning och avtals- 
delegation.

Under övriga frågor 
diskuterades det mest 
om hur tufft läge det är i 
småhus branschen.
Efter många frågor och 
inlägg avslutades mötet. 

ÅÅRSMÖTE PÅ PÅ SKIDSTA HUS

årsmöte

Detta händer närmast under 2024
Förhandlingsutbildning 
15–17 maj Hammarstrand

Vald i GS 21–23 oktober
Sista anmälan är 23/9



AVTALS- & ORDFÖRANDEKONFERENS 

29-30 JANUARI
Avtals- & ordförandekon-
ferens på Hallstaberget i 
Sollefteå 29–30 januari.
Konferensen var välbesökt 
det var 34 medlemmar på 
plats. Vi började dagen 
med en presentations- 
runda. Ombudsmännen 
Fredrik Axelsson och Göran 
Mikaelsson gick igenom 

avtalsändringarna för i år. 
Vi hade en inbjuden gäst 
dag ett Tommy Strandhäll 
från förbundskontoret 
som är Facklig/politiskt 
och försäkringsansvarig i 
förbundet. Han berättade 
om det stundande EU valet 
samt att vi måste få fler 
att gå med i facket. Efter 

lunchen så var det dags för 
grupparbeten och delt-
agarna fick skriva avtals-
motioner till nästa avtals-
rörelse. Dag två så fick vi 
en videoföreläsning med 
K-G Wanngård han berät-
tade varför det är så viktit 
att vi har fackföreningar 
och att vi står upp för våra 

kollektivavtal han stödjer IF 
Metalls strejt mot Tessla. 
Ordförandena fick en egen 
genomgång om arbetet i 
en klubb och fick även lite 
stöd med olika mallar som 
kan vara bra att ha inför och 
under möten.

ÅRSMÖTE
PÅ SCA/BOLLSTA
Klubben på SCA Wood AB/
Bollsta Sågverk höll sitt 
årsmöte den 7 mars. 
Det leddes av ordförande  
Emil Berglund.
Ordförande gick igenom  
årsberättelsen och berättade 
om några av årets  
förhandlingar.
Ekonomisk berättelse och 

revisorernas berättelse
gicks igenom av kassör och 
revisorer.
Det genomfördes val av 
styrelse, skyddsombud m.m.
Nomineringar till avdelnings-
styrelse och avtalsdelegation.
Mötet avslutades med övriga 
frågor.

årsmöte


